
學號 學生姓名 指導教授 論文名稱

頭部電腦斷層掃描之劑量評估與防護

Estimation of Radiation Dose and Induced Cancer Risk for the Patient Taken a Head

Computed Tomography

利用熱發光劑量計評估多切片電腦斷層攝影其掃描參數對輻射劑量之影響

Dose evaluation of Multi-Slice Computed Tomography for different parameters using

thermoluminescent dosimeter method

加馬刀品質保證與劑量輸出研究

The study of Quality assurance and does output for Gamma Knife unit

超臨界二氧化碳萃取大花咸豐草與小金英之有效成分研究

Study of the Effective Components of Bidens Pilosa and Ixeris Chinensis by

Supercritical Carbon Dioxide Extraction

利用熱發光劑量計於多模式螺旋斷層治療機在乳癌治療計畫之劑量驗證

Dose verification of breast cancer treatment planning in Helical Tomotherapy by

using TLD

電子射束有效SSD位置與劑量測量之研究

A study for electron beam effective SSD and dose measurement

64層切面電腦斷層冠狀動脈血管攝影之臨床輻射劑量評估

Assess of the Clinical Radiation Dose of 64-MSCT Coronary Angioraphy

頭頸部癌患者接受放射治療之劑量及誘發二次癌症風險評估

Estimation of doses and secondary cancer risks of the patients with head and neck

cancers treated by radiotherapy

以血管內超音波和數位化冠狀動脈定量分析量測左前降枝直徑之修正參數

Correction Parameters between IVUS and QCA for Measuring Diameter of Left

Anterior Descending Coronary Artery

0971114011 余婉瑄 游澄清

0971114013 王仁享 朱鐵吉

林招膨邱詠翔0971114008

陳美真 林招膨0971114010

陳薪喨 王愛義0971114003

邱志宏陳楚妮0971114005

邱志宏張雁翎0971114001

林招膨陳儀男0971114002
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張榮洲 游澄清0961114002

0951114011 戚得軒 莊奇容
以活體1H磁振頻譜研究補充肉鹼對人體骨骼肌肉中生化值含量及耐力運動

表現的影響

0941102001 陳信宇 劉宏智 建立兒童阻塞型睡眠呼吸中止症的測顱術測量系統

0951114010 陳彥銘 林招膨 影像導引放射治療技術軸向誤差效應探討


